
Bestyrelsesmødereferat 

 
Referat af bestyrelsesmødet den 21. april 2022 i lystfiskerhuset. 
 
Til stede: Søren Larsen, Ole Henriksen, Steen Kramhøft, Jesper Thomsen, Mads Jessen Jensen, 
Benny Andersen og Frank Vium.  
Fraværende: Ditte Kanstrup og Henrik Tinning 
 

1. Referat fra bestyrelsesmødet den 23.03.2022 blev godkendt 
 

2. Post ved Søren Larsen 

Ingen post siden sidste møde. 

Søren oplyste at vores klaptilladelse udløber i år. Han havde hørt at der muligvis ville være 
problemer med at få fornyet klaptilladelsen og han har derfor forespurgt via e-mail til 
miljøstyrelsen om dette.   
 

3. Økonomi ved Steen Kramhøft  

Steen har stadig ikke adgang til Havnens konto trods adskillige rykkere til Nordea. 

2021 Regnskab er underskrevet af alle. Intern revisionsgennemgang udestår stadig.  

Ventelisteopkrævninger og rykkere skrider frem. Kun få udestående tilbage. 

Sommerregninger udsendes i maj og Frank og Steen mødes inden for at afstemme 
medlemsdata og regninger. 

Søren oplyste at årets udgravning af indsejling var færdig og at der var fjernet 700 
kubikmeter hvilket estimeres til ca. cet beløb der er afsat i budget. 

 

4. Indkomne forslag til generalforsamlingen  

De 4 indkomne forslag blev gennemgået og bestyrelsens position og respons afstemt. 

  

5. Visionsudvalgets oversigt over foreløbigt arbejde ved Jesper 

Præsentationsmateriale rundsendt forud for møde blev godkendt. Jesper præsenterer på 
generalforsamling efter Sørens beretning. 

  



6. Eventuelt 

Reviderede ordensregler godkendt af bestyrelsen. Standby punkt vedtaget. Jesper 
lægger reviderede ordensregler på hjemmesiden. 

Gæstelejepris blev diskuteret og revurderet baseret på sammenligning med andre 
havne i området. Det blev besluttet at rabat på dagspris sættes til 30% ved 14 dages 
leje. Jesper opdateret hjemmeside med korrekt lejeinformation. 

 

 
 

Bedste havnehilsener 
 
Frank Vium 
Sekretær 


